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Fractie Bastiaans         
 
 
College van Burgemeester en Wethouders 

 
Art. 44 RvO vragen 
Onderwerp: Milieubelastende stroomvoorziening 
 
Venlo, 19 juli 2023 
 

 
Geacht college, 
 
Op maandag 17 juli werd bestuur van Open Luchttheater De Doolhof onaangenaam verrast door de 
aanwezigheid van een onderzoek unit Bevolkingsonderzoek op de parkeerplaats hoek 
Haandertstraat/De Drink en de daarbij aanwezige zeer vervuilende generator, nodig om de unit van 
stroom te voorzien.   

 
Niet op de laatste plaats wegens de uitvoering ‘Het was zondag in het Zuiden’ (start op 
woensdag 19 juli) waar elke parkeerplaats op dit terrein nodig is, maar ook de zeer 
verouderde milieubelastende stroomaggregaat nopen de Fractie Bastiaans tot het stellen 
van vragen. 
 
Omwonende en omstanders zijn verbaasd over deze stank en walm uitstotende aggregaat 
waarbij de schadelijke uitstoot, naar onze waarneming niet aan de laatste stand van de 
technische mogelijkheden gekwalificeerd kan worden. 
 
Navraag bij de vergunninghouder leert ons dat de gemeente verantwoordelijk is voor de 
locatie en de stroomvoorziening van deze onderzoek unit.  
 
Onze vragen: 

1. Is de vergunningverlener niet op de hoogte van de grote voorstellingenreeks op de 
agenda van De Doolhof tegelijk met deze geplaatste unit en dat daarmee de 
parkeerdruk in de omgeving toeneemt? 

2. Waarom is voor deze locatie gekozen terwijl alternatieven voorhanden zijn? 
3. Waarom heeft de gemeente gekozen voor genoemde milieubelastende 

stroomvoorziening en hoe is dit uit te leggen? 
4. Is de gemeente het met Fractie Bastiaans eens dat het voorzien van stroom uit het 

vaste net of een aftap vanuit De Haandert of De Doolhof vele malen schoner is? 
5. Waarom stelt de gemeente wel eisen aan soortgelijke stroomvoorzieningen aan 

evenementen organisaties en niet aan haar eigen te leveren voorzieningen? 
6. Had bio100 diesel, zoals u die wel voorschrijft op de veerponten, kunnen leiden tot 

een betere oplossing en zo ja, waarom is daar dan niet voor gekozen? 
7. Is het juist dat de gemeente niet op de hoogte is dat er geen vaste aansluiting meer 

voorhanden is op deze locatie en op welk moment heeft u dit geconstateerd? 
8. Als vraag 7 bevestigend wordt beantwoord, wat is dan de reden dat u dit niet weet? 

Is hier sprake van onvoldoende communicatie en/of afstemming tussen afdelingen 
onderling? 
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9. Welke maatregelen gaat u nemen om in de toekomst dergelijke situaties te 
voorkomen in onze “duurzame hoofdstad”? 

10. Is de gemeente/vergunningverlener bereid om hier één lijn te trekken en hiervoor 
een reële implementatietermijn kenbaar te maken?  

 
Uw antwoord zien wij graag tegemoet binnen de daarvoor gestelde termijn. 
 
Fractie Bastiaans 
Leon Bastiaans 
 
 
 


